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Side 1 

 

 
Deltagere: Peter Vilain, Lea Munch, Tove Andersen, Charlotte Morberg, Conni Leiders-
dorff, Christian Roed, Bent Cramer, Hanne Heilmann, Svend Larsen  
  
Fraværende: Ingen 
 
 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

Godkendt. 

 

2. Opfølgning på sidste møde 

 

Træer mod Hasselhøj. Det træ der står under et andet træ bliver flyttet og der 

bliver plantet 5 mere fra busstoppestedet og op mod udgangen mellem 71 og 

72. Arbejdet bliver udført i foråret. 

 

3. Status fra Driften 

 

Mus i kældrene i 73 og 74 er ved at blive bekæmpet.  

Vi undersøger om der kan sættes cykler i de gamle skralderum i de kældre der 

har fået batterier for at øge cykelparkeringspladserne. 

 

 

4. Istandsættelse ved fraflytning 

 

Håndværkerne lader lyset være tændt hele natten og vinduerne er åbne i flere 

dage. Det er ikke ok. 

 

 

5. Status på Solcelleprojektet 

 

Hakom er kommet igennem til Radius og dialogen er konstruktiv. 

Radius har efterspurgt data på hhv. batterierne og solcelleanlæggene og de er 

indsendt. 

  

Dertil er der blevet sat behandler på i forbindelse med anmodning om ændring 

af kabelskabene i afdelingen. 

  

Status er efter sidste byggemøde: 

Radius har taget fat i sagerne, men har ikke tilkendegivet en ombygningsdato 

for ”gravstenen ”endnu. 

  

De første af de nye kabelskabe/tavler leveres ultimo uge 5 og så kommer de lø-

bende. 
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Tavlerne kan ikke tilsluttes til el-nettet før ombygningen udført af Radius er 

udført, og vi kender ikke tidsplanen for dette. Det er Radius der vender tilbage 

med denne. 

  

Det går bestemt fremad og de forventer der kommer flere opdateringer på de 

fremtidige byggemøder. 

 

6. Formanden orienterer 

 

Skovskolen har sammen med et hold elever gennemgået VIBO’s 3 afdelinger i 

Nivå og vil komme med en rapport om hvad der kan gøres ved de grønne om-

råder for at gøre dem mere indbydende. Vi afventer deres rapport. 

 

Det går fremad med den nye helhedsplan Nivå Nu. Kommunen vil ikke give så 

meget i tilskud som sidst fordi vi ikke længere er et udsat boligområde. Det 

kan betyde færre ansatte i Nivå Nu. 

 

Ungenetværk. Nivå Kokkedal på vej vil i samarbejde med Mellemfolkeligt 

samvirke lave et ungenetværk der kan styrke sårbare unge.  

 

7. Skal vi oprette udvalg med beboerinddragelse 

 

Vi opretter et Grønt udvalg der kan komme med input til vores grønne områ-

der. Både til Nordea projektet men også generelt. 

 

Vi opretter et Aktivitetsudvalg der skal tage sig af afdelingens sociale aktivite-

ter. Gerne med et nogle børnefamilier repræsenteret til at tage sig af aktiviteter 

for børn/unge. 

 

8. Status på ladestandere 

 

Intet nyt. 

 

9. Billardklubbens brug af Huset 

 

Billardklubben ønsker at kunne invitere medlemmer udefra, da der er for få 

medlemmer. Bestyrelsen siger ok, så længe der er et medlem af bestyrelsen til 

stede som ansvarlig. 

Peter, Tove og Bent var inhabile under dette punkt pga. medlemskab af Bil-

lardklubben. 

 

10.  Bestyrelsens rådighedsbeløb 

 

Vi har 20.903,72 kr. tilbage. 
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11.  Status på aktivitetsudvalget 

 

  Vi har 26.530,45 (+50.000 kr. som ligger i VIBO) tilbage til aktiviteter i første  

halvår i 2025. 

 

• Status på Banko og Nytårskur 

Både Banko og Nytårskuren gik rigtig godt. Der var mange til begge ar-

rangementer. 

  

• Samarbejde med 101 og 102. 

Vi vil gerne samarbejde med 101 og 102 om sociale aktiviteter. Vi invi-

terer bestyrelserne i 101 og 102 til et kaffemøde 23/1 kl. 19.30. 

 

• Nye projekter 

Loppemarked, Knuthenborg safaripark, Fastelavn. 

 

 

12.  Forslag/spørgsmål fra beboere 

 

 Intet. 

  

13.  Eventuelt 

 

 Intet. 

 

Næste bestyrelsesmøde afholdes 11. februar 2025 kl. 18 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 


